
Z A P I S N I K  

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 9. prosinca 2009. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 

s početkom u 17,00 sati 

 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Alen Janjušević, Ljubica Vujnović, Miroslav 
Mihelčić, Josip Gašparac, Jadranka Kruljac, Franjo Jakovac, Josip Horvat, Gordana Savić, Arijana 
Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Jelena Pavić i Tomislav Kezele 

Izostanak je ispričao vijećnik Robert Abramović 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 
gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. Delnice 
Nikola Muvrin, voditelj Službe Tomislav Mrle, voditeljica Odsjeka Davorka Grgurić, te djelatnice 
Jedinstvenog upravnog odjela Goranka Kajfeš  i Klaudija Kozelički. 

Sjednici prisustvuju novinari Radija „Gorski kotar“, Radija „Rijeke“ te Novog lista. 

Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar pozdravio je sve prisutne. Konstatira da je prisutno 14 
vijećnika i postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

Na zapisnik s 5. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi i zapisnik je jednoglasno usvojen te ga 
ovlaštene osobe mogu potpisati. 

U propisanom postupku i roku nije zaprimljen prijedlog za dopunu dnevnog reda, osim amandmana o 
kojima ćemo raspravljati daje na glasanje današnji dnevni. 

Vijećnici su jednoglasno usvojili sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Vijećnička pitanja 
2. Odluka o osnivanju Odbora za financije i proračun 
3. Odluka o osnivanju Odbora za prometno i prostorno uređenje, komunalno-stambeno 

gospodarstvo i zaštitu okoliša 
4. Odluka o osnivanju odbora za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i socijalnu skrb 
5. Odluka o osnivanju Odbora za kulturu, tehničku kulturu i sport 
6. Odluka o osnivanju Odbora za gospodarstvo, obrtništvo i poduzetništvo 
7. Odluka o osnivanju Odbora za turizam 
8. Odluka o osnivanju Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 
9. Odluka o osnivanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova 
10. Odluka o držanju kućnih ljubimaca 
11. Odluka o raspisivanju javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih 

Grada Delnica 
 
 
 
 
 
  



Točka 1. 
 Slijedom prijave predsjednik Gradskog vijeća poziva vijećnike da postave svoja vijećnička 
pitanja. 
 
 

1. Miroslav Mihelčić pita gradonačelnika zašto je tako dugo u izradi web stranica Turističke 
zajednice Grada Delnica.  Odgovorila je zamjenica gradonačelnika Maja Kezele koja je navela 
da se mijenja kompletan koncept te stranice što zahtijeva više vremena te da će stranica 
uskoro biti u funkciji. U međuvremenu Turistička zajednica može na web stranici Grada 
Delnica objavljivati sve novosti i podatke. Miroslav Mihelčić zamolio je da se s time požuri. 

2. Miroslav Mihelčić upitao je gradonačelnika u kojoj fazi su pregovori za otkup zemljišta da bi 
se napravio spoj sa tržnicom i novim parkiralištem – proširenje tržnice prema parkiralištu iza 
zgrade Grada odnosno između Banke, „Tigra“ i kuće Bolf. Gradonačelnik je odgovorio da je to 
gotovo, jedino su se susjedi žalili zbog vlasništva i predmet je bio na sudu. Zemljište je 
pripremljeno za parkiranje i za zelenu površinu. 

3. Tomo Vučić  pita gradonačelnika:  na lokaciji starog rukometnog igrališta je stajao spomenik 
za 1000 godina krunidbe kralja Tomislava, to je bila kamena statuta. Da li je sačuvana i kad će 
doći do revitalizacije. Gradonačelnik je odgovorio da se radi o tekstu koji je uklesan u živi 
kamen a kamen se nije mogao sačuvati ali je sve snimljeno. Dokumentacija postoji za repliku i 
treba se dogovoriti gdje ju postaviti.  

4. Tomo Vučić pita gradonačelnika  kada će u našem gradu zaživjeti Konzumom trgovački centar 
na lokaciji DIP-ovog centralnog skladišta. Znamo da su već neki naši obrtnici dobili zahtjev za 
dostavu ponuda za određene radove. Gradonačelnik – Građevinska dozvola je dobivena i 
čekamo Konzum da krene s radovima. No i prole godine su obećavali ali se to odugovlači s 
objašnjenjem da ili nemaju investitora ili je sezona pa ima puno posla. No, građevina dozvola 
bi trebala sljedeće godine biti konzumirana. Vjerojatno imaju dobar trgovački uspjeh sa 
sadašnjom trgovinom i ne žele otvarati novu.  

5. Gordana Savć zamolila je gradonačelnika da objasni zašto je povukao točke dnevnog reda na 
5. sjednici a koje su na dnevnom redu današnje sjednice čime je povećao troškove u 
proračunu Grada za desetak tisuća kuna. Gradonačelnik – ne znam kako sam povećao 
troškove ali to je moje pravo kao predlagatelja da povučem točke za koje smatram da nisu 
dobro odrađene. Gordana Savić nije zadovoljna odgovorom te navodi da je lako je izračunati 
taj trošak budući ima 15 vijećnika koji dobivaju naknadu plus dupli materijal i dođe se do 
iznosa od oko 10.000 kuna. 

6. Alen Janjušević  pita gradonačelnika je li Grad definirao, u cilju učinkovite i konstruktivne 
politike, rješavanje problematike uvjeta života delničkih Roma tzv. naselje Barutana. Je li 
uspostavljena razina komunikacije koja odgovara osnovnim civilizacijskim standardima koji 
imaju za cilj mirno rješavanje spora umjesto dosadašnjeg izvođenja masovne histerije. 
Gradonačelnik  je odgovorio da se čeka presuda Suda koji će donijeti odluku o vlasništvu na 
tome zemljištu. Ponuđeno je mirenje, pozvali smo susjede koji žive u blizini Barutane, MO 
Delnice i napravili smo razgovor i većina nije za mirenje. Kontakti postoje i dalje. Pokušavamo 
riješiti problem razgovorima ali oni ne žele otići s te lokacije odnosno hoće neku drugu 
lokaciju.  Ako ćemo svakih par godina izmišljat nove lokacije neće biti dobro. Nakon presude  
vjerojatno će se morati maknuti jer će i policija i svi moći reagirati po službenoj dužnosti. Alen 
Janjušević  nije zadovoljan - čini mi se da je ta trakavica plod podvojene i neiskrene politike 
Grada. Prije svega je riječ o ljudskim bićima a ne o životinjama, oni su građani i Ustavom 
imaju zagarantirana ista prava kao i drugi što znači  pravo na dostojanstven život. Bića su s 
istim potrebama da budu svoj na svome, da ne budu progonjeni. Da se osjećaju dijelom 
zajednice. U Dedinu su trebale biti izgrađene kuće u goranskom stilu a obećanje ste prekršili.  
Jeste li oštetili Grad kupnjom zemljišta u Dedinu koji je sada neiskorišteno, oštetili ste Grad 
kupnjom kontejnera koji su također neiskorišteni. Predsjednik Gradskog vijeća Mladen 
Mauhar upozorava vijećnika Janjuševića da je iskoristio svoje vrijeme. Alen Janjušević navodi 



da su ovo bila retorička pitanja a sada će postaviti konačno pitanje. Pitam gradonačelnika 
dopunsko pitanje, hoćemo li u Delnicama zbog takve politike imati uskoro slovenski slučaj 
romske obitelji Strojan i obrukati se pred čitavom europskom javnošću. Gradonačelnik – ne 
znam o čemu pričaš i od kud imaš podatke. Kontejneri su stambeni i jedan sanitarni 
kontejner, zemljište je kupljeno i dogovoreno je da se kupi još materijala da sagrade ono što 
im još nedostaje. Što se tiče civilizacije zato smo im i ponudili preseliti u Dedin gdje smo im 
doveli i struju i vodu što u Delnicama nemaju. Ljudi pokraj Barutane imaju gradilišta i moraju 
imati sve dozvole i imaju registrirane aute, čiste okoliše i koji imaju prava ali i obveze. Ne 
možemo samo tražiti prava a ne prihvaćati obveze.   

 
Uslijedilo je usklađivanje s Poslovnikom. Alen Janjušević navodi da je postavio dva retorička 
pitanja i jedno dopunsko pitanje što je prema Poslovniku i naveo da ne želi da se krše njegova 
poslovnička prava. Mladen Mauhar pročitao je članak 47.i 50. Poslovnika te je zamolio 
vijećnika da se ponaša onako kako dolikuje vijećniku Gradskog vijeća. Upućuje ga da postavi 
svoje treće pitanje.  

 
7. Alen Janjušević  navodi da će postaviti svoje drugo pitanje dok će treće postaviti na sljedećoj 

sjednici. Pita gradonačelnika hoće li biti dosljedan u poštivanju pozitivnih propisa RH i hoće li i 
kada primijeniti članak 53a Zakona o lokalnoj i područnoj samoupravi koji navodi razloge za 
razrješenje pročelnika JUO, u ovom slučaju zbog neovlaštenog i nezakonito provedenog i 
potpisanog nadzora pri izvođenju radova na nogometnom igralištu. Gradonačelnik je 
odgovorio da će vijećniku na ovo pitanje odgovoriti pismenim putem. 

8. U ime Kluba vijećnika SDP-a Alen Janjušević pita gradonačelnika – u natpisima u posljednjih 2 
godine gospodin Mladen Mauhar konstantno izjavljuje da smatra da Delnicama nije bila 
potrebna ledena dvorana. Stekao sam dojam da je isti gospodin ili ljubomoran što on i 
njegova stranka nisu Delnicama ostavili iole nešto nalik monumentalnom stanju opće 
društvenog karaktera ili bi on da se dvorana sruši, stavi van funkcije. Dijelite li vi, kao 
koalicijski partner isto mišljenje kao on da ledene dvorane u Delnicama nije trebalo. 
Gradonačelnik  - znam da gospodin Mauhar  smatra da sve projekte koji su vrijedni  treba 
poštivati i dovesti  ih do kraja  što je logično i prihvatljivo. Alen Janjušević – shvatit ću da 
zapravo ne dijelite mišljenje koalicijskog partnera. 

9. Ivica Briški – obzirom da se danas službeno obilježava Dan borbe protiv korupcije – pita 
gradonačelnika – faktura na iznos od preko 19.000 kuna za koju je bilo dogovoreno da se 
podijeli vijećnicima, ne znam da li namjerno ili zaboravno, nije dostavljena te molim da se 
dostavi a  vezano za investiciju din – don. Da li gradonačelnik kao pokretač i predlagač 
kadrovskog rješenja potpredsjednika Gradskog vijeća misli pokrenuti preispitivanje političke 
pozicije potpredsjednika u osobnosti Josipa Gašparca s osnova kodeksa našeg grada, 
protupravnog, amoralnog, neetičkog prisvajanja protupravne imovinske koristi koju mu je on 
omogućio. Gradonačelnik – mislim da ne. Gospodin Gašparac nije krao različite projekte iz 
grada, nije ukrao mobitel iz kase, nije uzimao stvari, nije lagao ljudima, zvao mafiju iz Rusije. 
Ovdje je prihvatljiv kodeks. Nadležni organi otkrit će što je i kako je bilo. Ivica Briški – 
zadovoljan sam jer gradonačelnik na svoj način eskivažom ne razlikuje odgovornosti  o 
kodeksu ponašanja Grada čiji je čelni čovjek.  

10. Ivica Briški –  do kud smo stigli u aktivnostima sa osnivanjem Športske zajednice. Maja Kezele 
– 2007. godine je održana zadnja skupština Zajednice sportova i obzirom da je tada izglasan 
novi Statut  no te promjene nisu prijavljene u Ured državne uprave.  Zajednica športova je 
jedna značajna stvar koja nam je potrebna i radi se na tome da se reaktivira ta stara zajednica 
nakon što se unesu promjene u registar državne uprave i tad bi ona krenula s radom. Važno 
je da se donesu kvalitetni kriteriji nakon čega će biti puno lakše raditi u programima javnih 
potreba i dodjele sredstava sportskim udrugama. Ivica Briški – djelom je zadovoljan 
odgovorom. Održana je nova osnivačka skupština uz zaključke poglavarstva. Samo želim reći 
da je to parlament sporta. Upućuje obratiti se Srećku Petranoviću, Darku Štimcu i Ivici 



Urbancu koji će svojim znanjem, trudom biti od velike pomoći. Maja Kezele odgovorila je da 
su kontakti već uspostavljeni. 

11. Ivica Briški navodi da je pitanje vezano uz 5. studeni. Svi zajedno smo obilježavali taj dan 
zadnji puta 2001. i tu je došla gotovo cijela Republika u smislu institucija jer su Delnice 
naoružale Hrvatsku. Brine me što se već godinama potiskuje taj datum a mislim da ove 
godine nismo jednim slovom obilježili taj datum čime gubimo kredibilitet i gušimo taj 
povijesni datum. Pita – zašto se ove godine nijednim činom nije osvrnulo na taj važan datum. 
Gradonačelnik – 28. smo primjereno proslavili kad je bila formirana brigada a novčano nismo 
imali sredstava da nekim posebnim stvarima to obilježimo.  U ovo doba recesije nismo imali 
pravo trošiti, a da je mogla biti sjednica ili razgovor apsolutno je moglo, ali pustimo za buduće 
vrijeme da se ne zaboravi. Ivica Briški – ne mogu biti zadovoljan odgovorom. Auto-slalom 
košta 50.000 kuna a za te novce mogla se obilježiti godišnjica. Mogli bi dobit i određena 
sredstva a da ne govorim o obilježavanju datuma i mjesta nekom prigodnom pločom ili 
spomen obilježjem. 

12. Josip Horvat – ovih dana svjedoci smo, ako ne i sudionici, 40 godina postojanja Radija, naše 
lokalne i regionalne radio postaje. Na žalost pamtit ćemo ju ne po svečanom ugođaju i 
priznanjima koje je zaslužila nego po problemima koji su ju snašli. Iz tiska i vijesti dolaze 
informacije iz kojih  našem radiju zaista prijeti prekid rada. Preživio je ratna vremena i bio je 
jedina veza građana s vanjskim svijetom. Preživio je i transformaciju 90-tih  da bi danas, kad 
bi trebao biti direktna transmisija između građana i predstavničkih i izvršnih tijela vlasti,  bio 
doveden u ovu situaciju i da mu prijeti direktno gašenje. Pitanje smatram važnim i molim 
predsjednika da mu posveti posebnu točku dnevnog reda Gradskog vijeća odnosno da zaduži 
gradonačelnika i odgovorne iz Radija Gorski kotar za kompletnu informaciju. Pitanje je važno 
razmotriti prije prihvaćanja proračuna za iduću godinu. Uz ovo pitanje dozvolite da vežem  
digresiju  vezanu uz pitanje kolege Briškog. Ja sam bio predsjednik ratnog Kriznog štaba,  na 
sve ovo što je rekao doživio sam to da sam 2009. godine javno proglašen kolaboracionistom 
kao predsjednik kriznog štaba. Tražio sam direktno izjašnjavanje od kandidata za 
gradonačelnika g. Mauhara i Plešea a nisam dobio tu zadovoljštinu– nakon svega toga nisam 
postavio pitanje 5. studenog i vjerojatno ga nikad više u životu postaviti neću. Mladen 
Mauhar – odgovor može dati jedino gradonačelnik. Moja je bila najava da ću organizirati 
tematske sjednice i jedna će biti vezana za Radio „Gorski kotar“. Stoga ovaj prijedlog dobro je 
upućen i Radiju treba pomoć da opstane jer kad je opstao u vremenima dok je bilo teže 
nemamo pravo igrati se njegovom sudbinom. 

13. Josip Horvat – opetovani zahtjev za pismenim izvješćem koje nisam dobio o problemima 
izgradnje doma umirovljenika u Delnicama. Što ponuditi građanima starije dobi koji nisu 
nužno budući klijenti ili pacijenti doma sa posebnim potrebama u Radočaju. Drugo, za 
izgradnju novog doma donirana su inicijalna sredstva i zanima me prava sudbina tih 
sredstava. Ako su na posebnom računu znači li to da izvršna vlast nema nikakvu viziju da ih 
aktivira i počne s rješavanjem tog problema. Treće, što je i da li je išta konkretno učinjeno što 
se može prezentirati donatoru i građanima. Predsjednik GV je izjavio da je taj problem počeo 
rješavati s državnim tajnikom pa me zanima što je postignuto. Znači od predsjednika GV 
tražim direktan odgovor, a od gradonačelnika tražim pismeni odgovor. Ako se to ne učini 
Vijeće će biti sukrivac u kompletnom tom događanju. Mladen Mauhar zamolio je 
gradonačelnika da da odgovor budući je prisustvovao sastanku Ante Golema, državnog 
tajnika. Gradonačelnik – već sam rekao da se ne radi o staračkom domu nego o domu za 
odrasle osobe s psihičkim poremećajem u razvoju. Od kud ta teza. Govori se o premještaju 
Radočaja u taj prostor gdje je i napravljen projekt, kupljeno zemljište. Donirani novac bio je u 
Domu Turnić a lani je prebačen na Grad i stoji na žiro računu. Bio je državni tajnik  koji je 
rekao da će se upoznati s kompletnim slučajem i oni su inicirali da se krene u konzumaciju te 
građevne dozvole tako da su određeni radovi napravljeni u bivšem metisu. Obećao je da će 
se pripremiti dio novaca da se proba i da se taj dom izgradi. Bilo bi najžalosnije da se novci ne 
iskoriste ili čak povuku što ne ovisi o nama nego o donatorici. S njom smo razgovarali kao is 



njenom rodbinom i te stvari smo probali  odraditi, ispričat joj se, pokušat objasniti situaciju 
što je vrlo teško nakon 10 godina. To je projekt države i Grad je dao svu svoju kompletnu 
pomoć međutim ova se priča odnosi na državu. Mladen Mauhar upućuje gradonačelnika da 
dostavi pisani odgovor vijećniku. Josip Horvat – opetovano tražim pisani odgovor. 

14. Josip Horvat – pitanje je vezano uz ledenu dvoranu. Na konferenciji za tisak HDZ-a SDP je 
prozvan kao krivac za iniciranje i realizaciju izgradnje ledene dvorane. A to je jedini objekt na 
području Grada koji ima viziju razvoja Grada i za čiju se izgradnju uspjelo angažirati čak 2/3 
sredstava sa strane. Da je bilo više sluha i invencije u gradu, u 1/3 Gradskih sredstava mogli 
su biti uključeni još neki komunalni problemi. Pitanje gradonačelniku glasi – bez jasnog 
programa korištenja ledene dvorane ona zaista predstavlja mrtvi kapital. Postoji li strategija 
korištenja tog objekta kao i bazena i ostalih objekata u gradskim planovima i njihovo 
povezivanje s organizacijama u ugostiteljstvu i turizmu kako bi ti objekti počeli davati 
rezultate. Gradonačelnik – dvorana kao i bazen i dobar dio sportske infrastrukture dati su na 
upravljanje Runolistu koje je u vlasništvu Županije i Grada Delnica. Oni imaju program i 
surađujemo kod izrade programa i dio realizacije da to bude multifunkcionalna stvar i to će 
krenuti. Ove godine kad je otvorena dvorana u ljetnom periodu jednostavno nismo imali 
sredstava da možemo kvalitetnom podlogom napraviti nešto da pripremimo za sportaše. No, 
uredili smo okoliš i neke druge stvari i uložili smo oko 2 milijuna kuna. Runolist će napraviti 
sve što je potrebito da se funkcionalnost poveća i da ona bude što više iskorištena. Josip 
Horvat – Runolist je zadužen za gradnju i održavanje sportskih objekata. Korištenje sportskih 
objekata je na nekom drugom a čini mi se da je to Grad. Zato pitam postoji li strategija 
korištenja tih objekata sa strane Grada i na koji način mislimo njih dovest u funkciju i povezat 
ugostitelje, turiste, sportaše i ostale. Gradonačelnik – ponavlja da je to dužnost Runolista. 
Mladen Mauhar – biti će i jedna tematska sjednica vezana za objekte u vlasništvu i Grada i 
Runolista i govorit će se o strategiji i razvoju, jer objekti koji su izgrađeni a stoje neiskorišteni, 
od toga nema nikakvog prihoda, o tome treba svakako  razgovarati i o tome voditi brigu i biti 
dobar i uzoran gospodar. 

15. Mladen Mauhar –  pita Gradonačelnika zašto na Dan mrtvih na delničkom groblju nije gorjelo 
svjetlo. Gradonačelnik je odgovorio da je svjetlo gorilo ali je možda prekasno bilo upaljeno. 
Mladen Mauhar – o tome treba voditi u buduće brigu jer je to jedan jedini dan u godini. 

 
 

Točka 2. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Mladen Mauhar, prije nego što se krenulo po odlukama o osnivanju odbora kojih ima više, naveo 
je da želi da se neke stvari promjene, da politika i političko prepucavanje ne bude ispred koristi 
odnosno sveobuhvatnog poboljšanja života svih ljudi na području ovoga Grada. Stoga se i pri 
odabiru odnosno pri formiranju svih ovih odbora nije vodilo isključivo politikom da bude 
zadovoljena struka i izabrani ljudi koji su sposobni, kreativni i žele pripomoći ovoj zajednici. 
Gradonačelnik, kao predlagatelj, navodi da su stranke predložile ljude koji bi mogli pomoći u 
odborima i preko tih ljudi stranke će realizirati što bolji način praćenja, predlaganja i kontrolu 
određenih stvari koje se inače dešavaju i rade u gradu. Dobiveni su i amandmane koji su sastavni 
dijelovi pojedinih odluka.  
Jelena Pavić, kao predsjednica Komisije za izbor i imenovanje, objasnila je da je Komisija 8. 
prosinca održala sastanak na kojem je podržala prijedlog o osnivanju radnih tijela kao i osobe 
koje su u odbore predložene. 
Alen Janjušević predložio je da se sve točke koje se odnose na istu tematiku tj. na osnivanje 
odbora spoje, a Miroslav Mihelčić je predložio da se o svakom odboru glasa odvojeno. Mladen 
Mauhar pojasnio je odredbu članka 18. Poslovnika. Zbog više prijedloga predsjednik daje na 
glasovanje prijedlog da se za svaki odbor glasa odvojeno te je Gradsko vijeće jednoglasno 
donijelo ZAKLJUČAK da će se o svakoj odluci o formiranju odbora glasati odvojeno, ali da se 
neće glasati o članovima ponaosob. 



U raspravi je Gordana Savić upitala zbog čega je smanjen broj članova ovog odbora s prijašnjih 9 na 
predloženih 7 članova. Odgovorio je predsjednik Gradskog vijeća koji je naveo da se broj članova nije 
mijenjao te da brojnost ne znači i kvalitetu. No, nema zapreke da se svojevremeno promijeni i broj 
članova pojedinog odbora što će ovisiti o obimu posla. Također navodi da je sastavni dio ove odluke i 
amandman gradonačelnika. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o osnivanju Odbora za financije  
i proračun.  U Odbor se imenuju: Lidija Žagar za predsjednicu, Jadranka Kruljac za potpredsjednicu te 
članovi Ljiljana Skočilić, Marijan Tomac, Nensi Radun, Goran Muvrin i Žarko Kovač. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 3. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
U raspravi je Josip Horvat naveo da je kod ovog Odbora politički kriterij prevagnuo. U ovom sastavu 
zanima ga kompetentnost pojedinih članova odnosno kompetentnost grupe pojedinih članova. Kako 
je došlo do tog sastava. Tu ima i kulturnih radnika i sl. ali ima jako malo onih koji bi se trebali baviti 
strukom. Gradonačelnik navodi da je tim ljudima netko dao povjerenje i neko misli da bi oni mogli biti 
od koristi. Svako ima svoje mišljenje.  
Ivica Briški upozorio je na tehničke greške u odlukama. 
Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o osnivanju Odbora za prometno i 
prostorno uređenje, komunalno-stambeno gospodarstvo i zaštitu okoliša. U Odbor se imenuju 
Siniša Abramović za predsjednika, Damir Moćan za potpredsjednika, te članovi Josip Horvat, Gordana 
Šimatić, Goran bukovac, Tomica Vučić, Rudi Ožanić, Nikica Orešković i Josip Grgurić. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 
Točka 4. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gordana Savić osvrnula se na gospođu Zvezdanu Jerković jer misli da ona kao ravnatelj jedne 
ustanove ne može biti član odbora na osnovu sukoba interesa. Tomislav Mrle navodi da kao takva ne 
može biti član predstavničkog tijela a za odbor koji je radno tijelo nigdje ne stoji da ne može biti.  
Ivica Briški navodi da je predložio Ružicu Varga a sad je ovdje druga osoba. Ima li u ovom odboru itko 
iz prosvjete. Obrazloženo je da su dva člana iz prosvjete predložene u odbor.  
Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o osnivanju odbora za odgoj, prosvjetu, zdravstvo i 
socijalnu skrb. U Odbor se imenuju: Ljubica Vujnović za predsjednicu, Arijana Šercer za 
potpredsjednicu te za članove Jelena Pavić Mamula, Zvezdana Jerković, Alen Šimatić, Nadia Giaroush 
i Vika Pleše. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 
 

Točka 5. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Ivica Briški navodi da mu je žao što Ivica Urbanc nije ušao u prijedlog ove Odluke jer bi on u ovom 
odboru mogao dati puno. Mladen Mauhar navodi da zna kvalitetu Ivice Urbanca i da će za njega biti 
mjesta  u npr. Zajednici gdje će tamo moći svoj dio znanja prenijeti i iskoristiti za dobrobit športa u 
ovome Gradu. 
Gradsko vijeće je, nakon rasprave,  jednoglasno donijelo ODLUKU o osnivanju odbora za kulturu, 
tehničku kulturu i šport. U Odbor se imenuju: Davorin Klobučar za predsjednika, Franjo Jakovac za 
potpredsjednika te Slaven Savić, Nina Štimac, Mrijan Žagar, Nikica Briški i Davor Grgurić za članove. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 
 



Točka 6. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo ODLUKU o osnivanju odbora za gospodarstvo, 
obrtništvo i poduzetništvo. U Odbor se imenuju: Branko Pleše za predsjednika, Miroslav Mihelčić za 
potpredsjednika te za članove Gordana Savić, Goran Klepac, Višnja Bolf, Renata Tomac, Damir 
Majnarić, Ivan Tomac-Đoni i Ivica Briški. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 7. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o osnivanju odbora za turizam.  U 
Odbor se imenuju: Albina Malnar za predsjednicu, Irena Vučenik-Šostik za potpredsjednicu te za 
članove Daniel Popović, Karmen Kraljević, Živko Malnar, Klara Bukovac i Nensi Radun. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 8. 
Materijal je dostavljen uz saziv a podijeljen je i amandman. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o osnivanju Komisije za statut, 
poslovnik i normativnu djelatnost. U Komisiju se imenuju Mladen Mauhar za predsjednika, Jasminka 
Lozer za potpredsjednicu te za članove Miljenko Pleše, Natalija Grgurić-Marević i Slavko Maduna. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 9. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o osnivanju Povjerenstva za 
ravnopravnost spolova. U Povjerenstvo se imenuju: Tanja Jakovac za predsjednicu, Tončica Nikola 
Kazanova za potpredsjednicu te Ksenija Marincel, Silvija Mulc i Ana Majnarić Radošević za članove. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

 
Točka 10. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
Goranka Kajfeš navodi da se izmjene, osim tehničkih, temelje na Zakonu o prekršajima i nove su 
kaznene odredbe a uvodi se i pojam fizička osoba, obrtnik. Osim tih, tu su i strukovne promjene koje 
se odnose na Pravilnik o opasnim psima i obvezu mikročipiranja. To su novine koje su uvedene u ovaj 
prijedlog. 
U raspravi je Jelena Pavić navela da se savjetovala sa strukom i dala je primjedbe uglavnom tehničke 
naravi pa tako za ovlaštenu službu treba reći veterinar, ne postoje veterinarske službe nego 
veterinarske organizacije, da li svi psi koji budu cijepljeni moraju dobiti markice nije jasno regulirano, 
također prema Zakonu pas je stvar i ne može pisati da se pas u stanu može držati uz suglasnost 
stanara – ako je stvar tko to može zabranit. Nadalje treba baratati terminom opasni psi i nadopuniti 
rečenicu da je vlasnik dužan postaviti zvono na ulazu u dvorište, termin tamaniti po Zakonu o 
dobrobiti životinja nije u redu i treba reći zbrinjavati, pojam odmah eutanizirati ukoliko ih se ne može 
uhvatiti – tko je ovlašten za to nije definirano, također termin ukop ne postoji za životinje jer se one 
spaljuju, kako komunalni redar može znati da li je pas cijepljen. 
Goranka Kajfeš navodi da je ovo rađeno u suglasnost sa našom Veterinarskom ambulantom, ali nema 
problema mogu se i druge primjedbe uvrstiti. 
Predsjednik Gradskog vijeća predlaže Gradonačleniku da povuče ovu točku s dnevnog reda te da za 
sljedeću sjednicu doradi tekst i da se ova odluka ponovo razmotri. 
Gradonačelnik se složio i povukao ovu točku s dnevnog reda. 



Josip Horvat sugerirao je da se strogo naglase institucijske mjere jer taj je problem oduvijek prisutan i 
na kraju su se svi proglašavali nenadležnim.  
Miroslav Mihelčić pita da li crikvenička Veterinarska stanica ima koncesiju odnosno zašto nemamo 
ugovora s našom Veterinarskom ambulantom. Gradonačelnik je odgovorio da Veterinarska 
ambulanta u Delnicama nema svu potrebnu opremu koju traži zakon – azil i sl. 
 

Točka 11. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je, bez rasprave i jednoglasno, donijelo ODLUKU  o raspisivanju javnog poziva za 
predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 
Ovime je zaključen današnji dnevni red. Predsjednik najavljuje da će se 7. sjednica održati 21. 12. 
vjerojatno u 13 sati.  
 
 
 
 
Dovršeno u 18,30 sati. 
 
 

 

 

Zapisnik napisala      Predsjednik Gradskog vijeća 

Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 


